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Openstaande vragen / toezeggingen Commissievergadering 28-10-2019

Nr. Wie blz Onderwerp Vraag + toezegging PH Antwoord aan Raad
1 CDA 17 wat mag het 

kosten, baten 
toerisme

hoe kan het verschil tussen 2019 en 
de overige jaren geduid worden? 
Tabel baten R&C Van 7 naar 3 hoe 
kan dit?

wethouder 
Heesakkers

In 2019 hebben we € 4.000 ontvangen van de 
Nederlandse triatlonbond omdat we d.m.v. het LCW de 
triatlonsport stimuleren.
Het betreft een incidentele bijdrage.

2 CDA 22 participatie welke ondernemingen in onze 
gemeente werken op dit moment met 
mensen vanuit de participatiewet?

Toezegging:
Er volgt een - niet limitatief – overzicht

Wethouder 
Jacobs

We verstrekken aan iedere fractie een overzicht (met 
status ‘Vertrouwelijk’ i.v.m. privacy) met de bedrijven 
waar we mee samen werken met plaatsingen o.b.v. de 
participatiewet.

3 CDA 22 WAA wat is de status van het onderzoek 
door Venlo? en kan druk worden 
uitgevoerd?

Toezegging:
Informatie volgt in het eerste kwartaal 
van 2020

Wethouder 
Jacobs

Zoals reeds toegezegd in de commissie: Informatie volgt 
in het eerste kwartaal van 2020. We verwijzen u 
volledigheidshalve nog naar de RIB van 4 juli 2019. 
Zowel Venlo, als Beesel en Bergen zijn op dit moment 
bezig om zaken uit te zoeken en uit te werken om op 
basis daarvan met elkaar het gesprek aan te gaan in de 
GR. Alvorens wij een standpunt gaan uitdragen als 
gemeente Beesel zullen we uw raad informeren over 
onze denkrichting. 

4 CDA 14 Investeringen graag een toelichting op de gemaakte 
knip tussen uitgaven uit het ter 
beschikking gestelde miljoen voor 
duurzaamheid en de reguliere 
begroting.

wethouder 
Roelofs

Ons college heeft zomer 2019 ‘spelregels’ vastgesteld 
om te bepalen welke kosten uit de gereserveerde € 1 
mio komen en welke kosten we via de reguliere 
begroting dekken (deze spelregels staan onder deze 
tabel weergegeven).

Deze spelregels volgend hebben we de tabellen op 
pagina 40, 41 en 42 gevuld. 

Over zon op bedrijfspanden ontstond enig verwarring 
tijdens de commissievergadering van 28 oktober.
In 2020 staat hiervoor een bedrag opgenomen van 
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30.000 euro t.l.v. van de 1 mio en in 2021 voor hetzelfde 
project 30.000 t.l.v. de begroting. De verklaring is dat we 
in 2020 willen ervaren of dit project succesvol is. Zo ja, 
dan nemen we het als structurele post op in de 
begroting.

5 CDA 40/41 Duurzaamheid kan er een overzicht verstrekt worden 
van de kosten en de stand van zaken 
uitgaven duurzaamheid

wethouder 
Roelofs

Tot nu toe hebben we  € 201.000 uitgegeven of zijn we 
verplichtingen aangegaan die we ten laste brengen van 
het gereserveerde budget van 1 mio duurzaamheid.
Het gaat om uitgaven voor:

- Duurzaamheidstrefpunt
- Inhuur
- Onderzoek haalbaarheid circulair 

ambachtscentrum
- Zonnepanelen De Schans 
- Uitvoering van project Hazenkamp

Daarnaast hebben we via reguliere budgetten of 
uitvoeringskredieten acties vanuit de 
duurzaamheidsvisie uitgevoerd. Denk hierbij aan 
ecologisch maaibeheer, inzet mobie, gebruik duurzame 
materialen in civieltechnische projecten, meer groen in 
de wijken, afkoppelen hemelwater, etc.

6 CDA 44 Kaderstellende 
discussie

wanneer komen projecten in 
aanmerking voor een kaderstellende 
discussie?
Wijkaanpak Spoorkamp; waarom 
voorstel zonder kaderstellende 
discussie? Hangt ook samen(?) met B. 
Claessenstr / groenstraat

burgemeester 
Rutten

Kaderstelling algemeen
Kaderstelling door de gemeenteraad vindt plaats als het 
noodzakelijk is een inhoudelijk, financieel of procedureel 
speelveld te bepalen, waarbinnen het college haar taken 
uitoefent. Veelal gaat het daarbij om omvangrijke of 
impactvolle maatschappelijke vraagstukken. 
Deze kaderstelling heeft plaatsgevonden in de 
raadsbrede Ambitie Agenda, vindt jaarlijks plaats bij de 
vaststelling van de begroting en bij diverse 
raadsvoorstellen voor specifieke beleidsonderwerpen.

Kaderstelling wijkaanpak
Voor de wijkaanpak geldt dat kaderstelling is 
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opgenomen in de Ambitie Agenda. Hierin staat dat we 
bij wijkrenovatie kiezen voor een integrale aanpak, 
waarbij we sociale versterking en fysieke uitstraling 
samen laten komen in één plan; We stimuleren 
vernieuwende woonvormen, waar ontmoeting van jong 
en oud gestimuleerd wordt en waar vitale en kwetsbare 
inwoners samen leven. En we zetten in op ruimte geven 
aan inwoners, ondernemers en organisaties. Wij sluiten 
aan bij de wensen vanuit de samenleving en zetten als 
één van de spelers in op een integrale benadering 
(afweging van sociale, economische en ruimtelijke 
belangen).

Deze kaders uit de Ambitie Agenda verfijnen we verder 
door de afspraak dat we de ervaringen die we hebben 
opgedaan (en nog opdoen) bij het project Hazenkamp 
meenemen bij nieuwe projecten. 
De (brede) aanpak van het project Spoorkamp geven 
we dan ook op eenzelfde manier vorm als de aanpak 
van Hazenkamp, omdat uit de evaluatie is gebleken dat 
deze aanpak voor alle partijen succesvol is geweest. Op 
grond van de ervaringen, willen we de betrokkenheid 
van de raad bij het project Spoorkamp borgen door 
wederom een afvaardiging van de raad in een 
klankbordgroep te laten plaatsnemen. 

In de begroting 2019 stond het project Spoorkamp op 
dezelfde manier opgenomen (zonder kaderstelling). Dit 
project is opgeschoven naar 2020 omdat het project 
Hazenkamp door de vernieuwde aanpak meer tijd 
vergde dan voorzien.

De uitvoering van de Burgemeester Claessenstraat en 
Groenstaart is voorzien in 2021. In de begroting hebben 
we dit per abuis in tabel 2020 opgenomen. In cijfers 
hebben we dit project wel opgenomen in 2021.

7 CDA 71 Oppe Brik rol gemeente hardloopparcours / wethouder In het park is een padenstructuur ontworpen door NL 



4

Nr. Wie blz Onderwerp Vraag + toezegging PH Antwoord aan Raad
sintelbaan? Heesakkers Greenlabel waarbij een aaneengesloten pad van ca. 

400 meter lengte rondom de appartementen is gelegen 
en deels is uitgevoerd als half verharding en deels als 
baksteen, waardoor het kan dienen als 
hardloopparcours. 

8 CDA 72 Oppe Brik opbrengst woon/werk (WW-) locaties 
boekwaarde?
Risico niet aan te geven waarom? 
Boekwaarde kun je toch uit de grex 
halen?

Toezegging:
De tekst in de begroting wordt 
aangepast.

wethouder 
Heesakkers

In de BG 2020 (risicoparagraaf) wordt aangegeven dat 
we voor de WW kavels niet aan kunnen geven of er een 
risico is.
Strekking van de opmerking is dat we wel weten dat er 
een risico is, maar alleen nog niet kunnen becijferen hoe 
groot dit financiële risico is.

We nemen de tekstaanpassing op in een addendum, zie 
onder deze tabel.

9 CDA 88 BsGW terugdringen tekorten, wat is de stand 
van zaken?

burgemeester 
Rutten

Conform bijlage 1, memo (10-10-2019) aan het bestuur 
van BsGW ,is het huidige projectbudget voor het 
Ondernemings- en ontwikkelingsplan 2018 – 2020 
afdoende en zal de formatiereductie conform planning 
worden gerealiseerd (uiterlijk 1-1-2025).

10 VLP 42 Bestrijding 
dierenplagen

Hoeveel kosten zijn er gemoeid met 
de bestrijding van de 
eikenprocessierups?
Welk bedrag is hiervoor opgenomen
(€ 20.000 of zoals in de begroting 
tekstueel opgenomen verhoogd van € 
10.000 naar 15.000?)

wethouder 
Roelofs

We hadden in 2019 een bedrag opgenomen voor 
bestrijding dierplagen (m.n. eikenprocessierups).
Dit budget hebben we in de begroting 2020 verhoogd 
van € 10.000 naar € 15.000. Dit is dus een verhoging 
van € 5.000
Daarnaast hebben we incidenteel een bedrag van € 
15.000 opgenomen voor het opstellen van een plan voor 
de bestrijding van de Japanse Duizendknoop.
Totaal gaat het in 2020 dus om € 20.000 meerkosten

11 VLP Ontwikkeling van 
het 
personeelsbestand.

Er is een schriftelijke vraag ingediend 
over de ontwikkeling van het 
personeelsbestand op basis van o.a. 
deze begroting
Vraag 1: Wat was de personele 
bezetting per 01-01-2019 (incl. inhuur)
Vraag 2: Wat is de toename en/of 

Burgemeester 
Rutten

In bijlage 2 is een toelichting inclusief gevraagde 
overzichten toegevoegd uitgesplitst op hoofdlijnen per 
team (in FTE).
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afname in 2019 tot nu toe
Vraag 3: Wat is de verwachte toename 
op basis van de begroting 2020 en wat 
zit verborgen in de post “sterk team 
Beesel”.

12 BL 45 Openbare orde en 
veiligheid

thema's als arbeidsmigranten etc. 
leiden niet tot extra kosten. Graag een 
toelichting mede in relatie tot extra 
inzet van de BOA in het buitengebied.

Burgemeester 
Rutten

De extra BOA-capaciteit is nodig voor:
-ondermijning: de boa’s kunnen signaleren, controleren, 
opsporen en aanpakken (in de vorm van bijvoorbeeld 
boetes). Daarvoor moeten ze meer op straat (en in het 
buitengebied) zijn.
-uitvoering van het door de raad vastgesteld integrale 
veiligheidsplan: handhaving en toezicht van 
onderwerpen die veilig wonen, werken, recreëren, 
ondernemen en opgroeien raken, blijven nu liggen 
omdat de BOA’s door beperkte capaciteit voornamelijk 
bezig zijn met controle blauwe zone, afval en 
hondenpoep.
-adrescontroles en bijdrage leveren aan 
fraudebestrijding waar nu niet aan toegekomen wordt.

Het Integraal Veiligheidsplan is flexibel van karakter 
omdat er ook op het gebied van veiligheid trends en 
ontwikkelingen zijn.  De opsomming van 
arbeidsmigranten, cybercrime en drugsafvaldumpingen 
zijn voorbeelden van dergelijke trends. In de inleiding 
van het kopje ‘openbare orde en veiligheid’ hebben we 
deze genoemd. Het zijn nieuwe en/of toenemende 
fenomenen. Deze zijn op dit moment nog niet concreet 
zodat we nog geen inzicht hebben of en zo ja welke 
kosten hiermee gemoeid zijn.  Ook is op dit moment nog 
niet duidelijk welke rol BOA’s of anderen hierin gaan 
hebben. 

13 SV 34 Beleidskader 
grootscheepse 
energieopwekking 
(code)

uit de tekst van de begroting kan men 
herleiden dat de energiecode reeds 
als aangenomen wordt beschouwd en 
dat is niet zo. Hoe gaan we hiermee 

wethouder 
Roelofs

Zie addendum onder deze tabel



6

Nr. Wie blz Onderwerp Vraag + toezegging PH Antwoord aan Raad
om tijdens de algemene 
beschouwingen?

Toezegging:
De betreffende tekst in de begroting 
passen we aan, eventueel middels 
een addendum

14 SV 105 Kringloopwinkel wat is de status van het onderzoek 
inzake de kringloopwinkel?

Toezegging:
Er volgt een raadsinformatiebrief vóór 
de algemene beschouwingen op 7 
november

wethouder 
Roelofs

Op 4 november bespreekt het college een 
raadsinformatiebrief over dit onderwerp. 
Het streven is die zelfde dag de RIB te versturen naar 
de raad.

15 Addendum Besluitvorming Beantwoording van bovenstaande vragen, leidt wat ons 
betreft tot aanpassing van de begrotingstekst. Hiertoe 
wordt een addendum ter vaststelling aan de agenda van 
7 november toegevoegd.
Onderstaand vindt u bij A, de tekst van het addendum.

Bijlage 1: Memo aan bestuur BsGW, dd 10-10-2019 (bij vraag 9)
Bijlage 2: Ontwikkeling van het personeelsbestand (bij vraag 11)

Toelichting op tabel
A Addendum met tekstaanpassingen (cursief de nieuwe teksten)

N.a.v. vraag 8 ‘Oppe Brik’
Pag 71:
Schoollocatie Parklaan
De school aan de Parklaan komt aan het eind van 2019 vrij na de verhuizing naar de Greswarenfabriek. SOML draagt het economisch eigendom over aan de 
gemeente. Het is de verantwoordelijkheid van de gemeente om het initiatief te nemen voor de herontwikkeling. 
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We hebben een tender uit laten gaan voor de ontwikkeling van de schoollocatie Parklaan. Medio oktober 2019 verwachten we van twee geselecteerde 
partijen de uitgewerkte plannen met een financiële paragraaf. Op voorhand is niet aan te geven of we gelet op de vigerende boekwaarde van de locatie 
Parklaan een risico hebben in de grondexploitatie. Gelet op de vigerende boekwaarde is de omvang van het risico p.m. voor de grondexploitatie.

Pag 72:
Woonwerkkavels.
We hebben moeten vaststellen dat de uitgifte van woonwerkkavels niet volgens verwachting is verlopen. De tien woonwerkkavels komen derhalve te 
vervallen en komen als totaal kaveloppervlak beschikbaar voor herontwikkeling. We hebben een tender, in combinatie met de schoollocatie Parklaan, uit 
laten gaan voor de herontwikkeling van deze locatie. Medio oktober 2019 verwachten we van de twee geselecteerde partijen de uitgewerkte plannen met 
een financiële paragraaf. Op voorhand is niet aan te geven of we gelet op de boekwaarde van de schoollocatie of de opbrengstverwachting van de 
woonwerkkavels een risico hebben in de grondexploitatie. Gelet op de opbrengstverwachting van de woonwerkkavels is de omvang van het risico p.m. voor 
de grondexploitatie.

N.a.v. vraag 13 ‘Beleidskader grootschalige energieopwekking’
Op pagina 34 van de begroting hebben wij aangegeven dat de gemeenteraad in oktober 2019 het beleidskader grootschalige energieopwekking heeft 
vastgesteld. Bij het opstellen van de begroting 2020 was het de bedoeling dat het voorstel voor het beleidskader grootschalige energieopwekking op de 
agenda van de raad van 21 oktober zou staan. De realiteit heeft ons inmiddels achterhaald.

Pag 34
We vervangen het tekstblok Grootschalige energieopwekking door onderstaand tekstblok.
Grootschalige energieopwekking
In 2019 hebben we een aanzet gemaakt voor een beleidskader grootschalige energieopwekking. In 2020 gaan we verder aan de slag met kleinere 
initiatieven, zoals zonnepaneelvelden tot maximaal 5 hectare ten westen van de A73. 
Voor de grootschalige plannen (windturbines en grote zonnepaneelvelden) wachten we de discussie en besluitvorming over het beleidskader af, alvorens 
hierin stappen te ondernemen.

Pag 40
In de tabel op pagina 40 vervallen:
2020     energielandschap Meerlebroek
2021     energielandschap Meerlebroek
            scenariostudie energieopslag

Pag 9
Onder het kopje Wat gaan we daarvoor doen? passen we de volgende zin aan:
 ‘Op grond van het beleidskader grootschalige energieopwekking gaan we aan de slag met de lokale opwekking van duurzame energie via zonne- en 
windenergie’. 
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‘Op grond van het beleidskader grootschalige energieopwekking, waarover uw raad nog moet besluiten, gaan we aan de slag met de lokale opwekking van 
duurzame energie via zonne- en windenergie’.

B Uitvoeringsregels Duurzaamheid (bij vraag 4)

Hoe gaan we met dit (restant)budget om?
De intentie is om gedurende deze coalitieperiode geen aanvullend budget aan de gemeenteraad te vragen. Deze intentie vraagt er om dat we behoedzaam 
omgaan met kosten ten laste van dit budget te brengen. Om hierin een goede afweging te kunnen maken spreken we het volgende af.

1. a.         Duurzaamheid is onderdeel van het regulier werk en dus van de reguliere budgetten.
De budgethouders is gevraagd om in hun ramingen voor de begroting 2020 en verder rekening te houden met de duurzaamheidsaspecten. 
Dit moet voorkomen dat – bijvoorbeeld zoals bij het project Hazenkamp- een fors bedrag wordt onttrokken aan het budget.   

b.         Het gestelde onder a. betekent ook dat in de gevallen dat het reguliere budget niet toereikend is een bijraming moet plaatsvinden op de 
reguliere budgetten en we dus niet het duurzaamheidsbudget aanspreken.

2. Jaarlijks bij het opstellen van de begroting voor het daarop volgend jaar bepalen we vanuit het actieplan duurzaamheid 2019-2022 de projecten, 
acties en activiteiten voor dat jaar en verwerken dit zoveel als mogelijk financieel in de (concept)begroting. 
Hierbij brengen we incidentele kosten ten laste van de investeringsreserve. Structurele kosten verwerken we als structurele begrotingspost in de 
begroting.

3. De projecten, acties en activiteiten die lopende het jaar aan de orde komen en die we niet hebben voorzien bij het opstellen van de begroting dekken 
we als het om incidentele uitgaven gaat uit de I-reserve. Als het een structurele kostenpost is dekken we de kosten voor het eerste jaar uit de I-
reserve en verwerken het voor de daarop volgende jaren als structurele begrotingspost in de begroting. 


